
Onwenselijk voorstel weer gericht op de kleine man terwijl beroepsvaart , waaronder charters,  hier 
niet aan hoeft te voldoen! Meten met twee maten. Burger makkelijk te pakken.

Geen wetenschappelijk bewijs nog over invloed op waterkwaliteit.

Onuitvoerbaar voor mensen die op zout en zoetwater varen.

Invloed op ijselmeer en markermeer water  nihiel.  Doe eerst wat aan de waterplanten.

Overboord plassen gaat toenemen. Aantal ongevallen ook 

Naar mijn mening onuitvoerbaar en op kosten jagen van havens en burgers. Tjeerd de Groot is 
duidelijk geen watersporter. Baseer je op feiten en focus op milieu zaken die echt effect hebben. De 
stem van watersporters raakt d66 zo kwijt.


